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Geacht college, 
 
 
Hartelijk dank voor uw beantwoording van onze schriftelijke vragen over het Mediafonds, een 
sputterende start. De oprichting van het Mediafonds is bedoeld om ter uitvoering van motie 
109 uit 20218 (!) projecten te ondersteunen die bijdragen aan het behoud van 
lokale/regionale media en journalistiek. De huidige planning van het Mediafonds in oprichting 
gaat ervan uit dat medio november de eerste subsidieaanvragen in behandeling kunnen 
worden genomen.  
 
Inmiddels heeft het bestuur van de Stichting lokale omroep Hilversum, Huizen, Blaricum, 
Eemnes en Laren u een brandbrief gestuurd  omdat de continuïteit van de publieke lokale 
journalistiek, die onmisbaar is voor de nieuws- en informatievoorziening in en over Hilversum 
en de Gooi- en Vechtstreek ernstig in gevaar komt. 
 
In uw startnotitie Stichting Mediafonds Hilversum stelt u onder andere: “De Stichting 
Mediafonds Hilversum en de organisaties met wie zij samenwerkt staan voor gezonde lokale 
media die journalistiek verantwoord lokaal nieuws brengen, omdat dit de maatschappelijke 
betrokkenheid en daarmee de lokale democratie versterkt. […] 
De Stichting Mediafonds Hilversum en de organisaties met wie zij samenwerkt gaan voor 
een ruim, inclusief en duurzaam bereik van lokale media en nieuwsuitingen. […] 
Duurzaam houdt in dat deze gunstige situatie voortduurt, maar ook dat de inzet flexibel is en 
wordt aangepast wanneer de tijd daarom vraagt. We zien geen situatie voor ons waarbij 
telkens nieuwe kanalen of projecten ontstaan, maar een nieuwsvoorziening die vanuit 
stabiliteit innoveert.” 
 
Die duurzame nieuwsvoorziening verkeert nu in gevaar.  
 
Een conflict over de subsidiëring door het Stimuleringsfonds voor de journalistiek is 
voorgelegd aan de rechter, die daarover naar verwachting over enkele maanden zal 
beslissen. Te laat om in de tussentijd de continuïteit te kunnen waarborgen. Door de 
ontstane onzekerheid en het mogelijke verlies van werkgelegenheid komt het voortbestaan 
van de streekredactie in gevaar. Het is dus een urgente kwestie die nu om een oplossing 
vraagt teneinde de streekredactie een overlevingskans te bieden. Gezien de urgentie biedt 
ook een aanvraag bij het Mediafonds in oprichting vermoedelijk onvoldoende soelaas en 
dreigt een onmisbare onafhankelijke nieuwsbron te verdwijnen.  
 
 
 
 



Dat leidt tot één simpele vraag: bent u gelet op het belang dat u hecht aan onafhankelijke 
kwaliteitsjournalistiek bereid op korte termijn te zoeken naar een mogelijkheid om de 
continuïteit van onze streekredactie van NH Nieuws te garanderen, totdat duidelijkheid 
ontstaat over de structurele subsidiëring?  
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